

	<p>https://oslo-universitetssykehus.no/om-oss/nye-oslo-universitetssykehus/dokumenter-tilknyttet-medvirkning-i-forprosjekt-nye-aker-og-nye-rikshospitalet 27.09.2023 13:52:24 Link vedlagt og sendt per e-post (Ellinor Bilet)</p> <p>27.09.2023 13:48:05 Gruppen etterlyser spesifisering av arbeidsplasser for anestesipersonalet. Arbeidsplasser ønskes beskrevet, og prioritert av OUS.</p> <p>09.10.2023 16:58:30 Konseptet for pc-plasser i nye bygg er tverrfaglige arbeidsstasjoner. I særmøte med medvirkningsgruppa vil vi gå igjennom antall pc-plasser/arbeidsstasjoner i operasjonsområdet. Fordelingen og bruken av disse plassene blir en del av det videre arbeidet med kontorkonseptet i OUS. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>27.09.2023 13:46:54 Medvirkningsgruppen ønsker oversikt over pasient/ansatte-toaletter innenfor funksjonen. PG vendet tilbake med en oversikt i forbindelse med møte 3 i medvirkningsgruppen.</p> <p>27.09.2023 13:40:23 Medvirkningsgruppen ønsker informasjon om virksomhetsplassering som er gjennomført på klinikknivå i OUS</p> <p>09.10.2023 10:27:25 Rapporten for virksomhetsplassering NRH ble sendt ut til medvirkningsgruppen etter medvirkningsmøtet sammen med lenken til rapporten som er tilgjengelig på OUS sine internettsider. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>27.09.2023 13:39:35 Gruppen ønsker å kartlegge mulighet for å benytte eksisterende sterilsentral i akutte situasjoner i forhold til forsyning av sterilgodt til nye bygg.</p> <p>09.10.2023 10:35:16 Fagkoordinator kaller inn til møte mellom N3-leder for sterilsentral i OUS, gruppeleder for sterilsentral NSA og gruppeleder operasjon NRH for å kartlegge kapasiteten i eksisterende sterilsentral på Rikshospitalet for akutte situasjoner/nødprosedyrer for sterilforsyning til NRH. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>27.09.2023 13:38:30 Det er ønskelig at det planlegges for særmøte mellom medvirkningsgruppe operasjon og sterilsentral for oppdatering konsept og koordinering mellom gruppene.</p> <p>09.10.2023 10:45:52 Konseptet prosedyrevogn må koordineres opp mot logistikk og standard forsyning i OUS da sterilt engangsutstyr ligger innenfor dette området. Instrumentdelen av prosedyrevognkonseptet håndteres i sterilsentral. Det planlegges for særmøte mellom sterilsentral, operasjon og logistikk/program for standardisert forsyning om prosedyrevognkonseptet - felles for NRH og NSA. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>27.09.2023 13:34:53 Medvirkningsgruppen har flere spørsmål og avklaringspunkter til løsningen for sammedagsmottak. Medvirkning for sammedagsmottak behandles i medvirkningsgruppen for intensiv, PO og sammedagsmottak. OUS setter opp internt særmøte mellom operasjon og sammedagsmottak for oppdatering konsept og koordinering mellom</p>	<p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p>
--	--	--

	<p>gruppene.</p> <p>09.10.2023 10:50:06 Fagkoordinator kaller inn til et særmøte mellom gruppeleder for operasjon og gruppeleder for PO/INT med gjennomgang av sammedagsmottaket og koordinering av innspill som har kommet i medvirkning. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>27.09.2023 13:21:17 Medvirkningsgruppen ønsker supplerende informasjon om prøveflyt i nybyggene. Dette koordineres med medvirkningsgruppen for logistikk. Videre ønsker gruppen at legemiddelnisjen i plan 3 flyttes inn i grønn sone, og plasseres i tilknytning til rørpost.</p> <p>27.09.2023 13:19:27 Behov for og plassering av av katastrofe- og elektivt blod bør formaliseres av KLM/OUS.</p> <p>09.10.2023 10:53:26 Nye OUS tar initiativ til en felles prosess på tvers av prosjektene med gjennomgang av blodflytene og avklaring av behov knyttet til disse innenfor de ulike funksjonsområdene. Notat oversendes HSØ PO. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>17.09.2023 13:00:21 Medvirkningsgruppen ønsker at renholdspersonalet oppholder seg i operasjonarealene. Det er ønskelig å se på funksjonen i renholdsrommene, og tilpasse standardrommet til behovet på operasjon. Det bør være plass til 1 renholdstralle per 2 operasjonsstuer. Påfylling av utstyr i renholdstralle bør utføres i renholdsrom.</p> <p>17.09.2023 12:59:17 Det er totalt 6 oppstillingsplasser for seng per plan. Disse er etter innspill fra gruppen plassert i tilknytning til operasjonsstuene. Detaljering av flyt av senger inn/ut sengeautomat, samt antall sengeeventeplasser avklares av OUS. Arbeidet koordineres med medvirkningsgruppen for logistikk.</p> <p>09.10.2023 17:45:58 6 oppstillingsplasser pr 12 operasjonsstuer er tilstrekkelig.</p> <p>Gruppeleder stiller spørsmål om arealet utenfor dør til MTU/IKT-rom kan benyttes som sengeoppstilling. Sengeoppstilling i nærhet til operasjonsstue er viktig for god flyt og korte skiftetider ved operasjonsslutt.</p> <p>Fagkoordinator avklarer med logistikk og smittevern hvordan håndteringen av smittesenger til sengeautomat skal foregå, og med medvirkningsgruppe PO/INT og smittevern hvordan intensivsenger med smitte skal håndteres. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>17.09.2023 12:58:55 Medvirkningsgruppen ønsker kjønnsdelte garderober med dusj i forbindelse med rom nr 08.01.156 og 08.01.154</p> <p>17.09.2023 12:58:26 Gruppen ønsker flere plasser i 08.03.001 Venteplass (ytre sone), og ønsker at ventesonen (rom nr 08.03.001) blir større. PG ser på muligheter.</p> <p>17.09.2023 12:57:27 Medvirkningsgruppen ønsker informasjon om prosessen som pågår i prosjektet. Dette tas i møte 3 eller i særmøte</p> <p>17.09.2023 12:57:03 Ingen aksjoner</p>	<p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p> <p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p> <p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p>
--	---	--

	<p>17.09.2023 12:56:36 Lager utstyr 08.01.088 og 08.01.086 bør flyttes nærmere operasjonsstuene i J4.</p> <p>HSØ-PO bemerker at alle lager er definert i standardromskatalog for Nye Aker og Nye Rikshospitalet, og at spesielle tilpasninger til operasjon gjennomgås i møte 3.</p> <p>17.09.2023 12:55:56 Medvirkningsgruppen ønsker å detaljplanlegge flyt fra sengeposter til operasjon.</p> <p>09.10.2023 11:04:38 I særmøte med Akutt vil de ulike akutte flytene gjennomgås, samt flytene for personell mellom nye og eksisterende bygg. Gruppeleder kjenner ikke igjen behovet for å detaljplanlegge flyt fra sengepost til operasjon, men dette kan gjennomgås på slutten av samme møte. (Anita Sofie Fenne)</p> <p>17.09.2023 12:55:30 Det er behov for særmøte mellom medvirkningsgruppen for akutt og operasjon for koordinering.</p> <p>09.10.2023 12:00:10 Se svar i aksjonen ovenfor. I tillegg vil det være et særmøte 12/10-23 med føde for gjennomgang av flytene for akutte og elektive sectio. (Anita Sofie Fenne)</p>	<p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p> <p>Anita Sofie Fenne 11 okt 2023</p>
<p>005 <input type="checkbox"/></p>	<p>Oppsummering</p> <p>17.09.2023 12:52:13 Oppsummering av aksjoner ble tatt i fellesskap i møtet. Se aksjonspunkter ovenfor</p>	
<p>006 <input type="checkbox"/></p>	<p>Veien videre</p> <p>Neste møte i gruppen er den 29.11.2023</p>	
<p>007 <input type="checkbox"/></p>	<p>Eventuelt</p> <p>HSØ-PO medbringer en fysisk oversiktstegning av operasjonsområdet i forbindelse med neste møte i medvirkningsgruppen.</p> <p>Innspill fra brukerrepresentant: det uttrykkes bekymring for antall og plassering av toaletter til pasienter, samt pasientflyt, spesielt fordeling av pasienter til sammedagsmottak og inneliggende pasienter.</p> <p>28.09.2023 13:36:03 Det er ønsket en oversikt som illustrerer hvilke toalett som er for de ansatte og hvilke som er for pasienter/besøkende.</p>	<p>Thomas Pryssing 07 nov 2023</p>
<p>008 <input type="checkbox"/></p>	<p>Tilbakemelding OUS</p>	

ARH/0000 - Byggherre Felles

Møte 02 pulje 1 - H Operasjon - NRH

Møte 02 pulje 1 - H Operasjon - NRH

Sak ID:

41362

Alvorlighetsgrad

4 - Medium

Opprettet/rapportert av:

Ralf Kristensen

Opprettet

29.08.2023 15:03:39

NRH Logistikk medvirkning 2023 (5).pdf
Operasjon_Agenda medvirkningsmøte 02 pulje 1 20230913.pdf

Steg 1 - Underlag og godkjenning

Completed by Thomas Pryssing, 2023-09-13 08:36

Underlag til Møte 2 for medvirkningsgruppe H , Operasjon, Nye Rikshospitalet

Ralf Kristensen 2023-08-29 13:04

PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

Completed By: Marte Loen 2023-09-12 21:17

Completed Comment: PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

Marte Loen - 2023-09-13 08:28

Ralf Kristensen - 2023-08-29 13:04

PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

F2 H - Operasjon.pdf

F2 H - Operasjon.pdf

F2 H - Operasjon til medvirkning.pdf

Steg 2 - Nye OUS kvitterer mottak

Completed by Elise Emilsen Bakke, 2023-09-13 08:57

Mottatt og distribuert til deltakere fra OUS.

Steg 3 - Arbeidslogg

Delt med

9001 - Rådgiver utstyr
8201 - Prosjektering NSA
8202 - Prosjektering NRH
0201 - Oslo universitetssykehus HF
0000 - Byggherre Felles

Abonnenter:

Charanjit Singh Jhutti
Ole Eskil Simonsen
Anita Sofie Fenne
Elise Emilsen Bakke
Marte Loen
Kent Roger Bjørklund
Julia Gaczek
Thomas Pryssing
Ellinor Bilet